
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 275 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse den 12. februar 2009. 
 

Spørgsmål 275: 
"Finder ministeren det rimeligt, at danske læger tjener penge på at genskabe jom-

fruhinder?" 

 

 

Svar: 
Som det fremgår af min besvarelse af spørgsmål nr. 271, mener jeg ikke, at rekon-

struktion af jomfruhinder bør være en del af det offentlige sundhedsvæsens tilbud.  

 

Det bør være et anliggende for det private sundhedsvæsen, såfremt enkelte kvinder 

føler behov for et sådant indgreb. 
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